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Spørsmål: 
Skal OMK behandle høring vedrørende plan for skatetilbud og anlegg? Det ble sendt brev fra 
bymiljøetaten 05.02.2014 til blant annet vår bydel. Bydel Gamle Oslo har behandla dette. 
 


